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Lieve liberale vrienden, 

Verkiezingen zijn als eb en vloed. Soms trekken de golven zich even terug om 
later met meer kracht dan ooit de starre kusten terug te lijf te gaan. 

Na twee decennia regeringsbeleid werd begin juni duidelijk dat het voor onze 
partij even eb is. Wij zijn een partij die verantwoordelijkheid neemt, die het 
beste voor heeft met het land, en het gevolg daarvan is dat je soms even de tijd 
moet nemen om scherp te stellen wat je uiteindelijke doel is. Tijd nemen om een 
lenteschoonmaak te houden in hoofd en hart. 

Die tijd is nu aangebroken. 

Maar wat bij mij, en bij al onze Gentse kandidaten, zeker niet onopgemerkt 
voorbijgegaan is, is al jullie warme steun voor, tijdens en na de campagneperi-
ode. Jullie zijn het stevige fundament waarop wij verder zullen blijven bouwen, 
voor jullie. 

De liberale partij is de oudste van het land, en niet per toeval. Wij staan voor 
de tijdloze waarden van vrijheid, verantwoordelijkheid en vooruitgang. Bij ons 
geen reactionaire steekvlampolitiek die bevolkingsgroepen viseert en uitsluit, of 
die iedere uitdaging wil oplossen met nieuwe regels en taksen. Om die redenen 
heb ik er vertrouwen in dat onze dip op het nationale niveau slechts tijdelijk is. 
En, het is ook waarom ik er vertrouwen in heb dat we bij de lokale verkiezingen 
stand zullen houden. 

De liberale partij is goed voor de kleinste gemeente tot de grootste stad. Onze 
burgemeesters en raadsleden in heel het land bewijzen dat iedere dag, en ook 
hier in Gent weet de Gentenaar wat hij aan ons heeft.  

In oktober trekken we naar de kiezer met een heldere keuze. De voorbije legisla-
tuur heeft duidelijk gemaakt wat Gent in de toekomst nodig heeft, en wij bieden 
die toekomst. Met een haalbaar en betaalbaar programma zijn wij, nog steeds, 
de beste garantie op een stad waar ondernemers welkom zijn, waar iedere dag 
iets te beleven is, en waar we er voor elkaar zijn. 

Geheel in lijn met het goede werk van onze raads- en collegeleden staan wij 
klaar om verder te werken. Voor jullie allemaal. Voor onze toekomst. Voor Gent. 

Wij gaan door, vol vuur! 
 
 

   Stephanie D’Hose
   Fractievoorzitster
   Gemeenteraad Gent
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100 EXTRA POLITIE-
AGENTEN IN HET
GENTSE KORPS 
BURGEMEESTER MATHIAS DE CLERCQ

We hebben daarbij ook sterk ingezet op 
rekruteringsacties. Bovendien blijkt dat ons 
Gentse korps heel populair is.”

In 2019, het begin van de legislatuur, be-
stond het korps uit een 1050-tal politiemen-
sen, vandaag is dat uitgebreid met 100 ex-
tra werkkrachten: “Het is belangrijk om te 
weten dat we eigenlijk maar voor een klein 
deel gefinancierd worden door de fede-
rale overheid. Voor Gent betekent dit dat 
we vanuit de federale overheid slechts 956 
lokale operationele politiemensen hebben, 
waarvan de subsidies ongeveer 25% van de 
loonkost van een politie-inspecteur dekken. 
Daarom hebben we in het begin van de le-
gislatuur bewust de keuze gemaakt om zelf 
extra middelen te voorzien om meer politie-
mensen aan te werven”, zegt burgemeester 
Mathias De Clercq. 
Burgemeester Mathias De Clercq benadrukt 
het belang van een degelijk politiekorps: 
“Voor een sterk groeiende stad als Gent is het 
essentieel om te investeren in politie en extra 
agenten om de veiligheid en leefbaarheid te 
waarborgen. Extra politiemensen zorgen voor 
een betere handhaving van de openbare 
orde, sneller ingrijpen bij incidenten en meer 
preventieve controles. Gentenaars moeten 

Gent investeert in veiligheid. Sinds het 
begin van de legislatuur zijn maar liefst 
100 extra politieagenten aan de slag. Bur-
gemeester Mathias De Clercq: “We maak-
ten als stadsbestuur de bewuste keuze om 
naast de federale middelen, zelf fors te 
investeren in ons korps. De doelstelling 
die we in 2019 als stad hadden gezet 
rond de extra aanwerving van nieu-
we politiemensen, is vandaag gehaald. 

NIEUWS UIT 
HET COLLEGE
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20.000 JOBS ERBIJ EN 
NOG VEEL OP KOMST
SCHEPEN SOFIE BRACKE

De voorbije legislatuur kwamen er ruim 
20.000 jobs bij in Gent en er zijn er nóg 
veel op komst: naar schatting 18.000 
jobs tegen 2030. “Fantastische cijfers 
die aantonen dat onze economie groeit 
en bloeit”, zegt schepen van economie 
Sofie Bracke.

Uit recent onderzoek van de Dienst Eco-
nomie blijkt dat er de voorbije legislatuur 
ruim 20.000 jobs zijn bijgekomen in Gent 
en groeiprognoses verwachten er nog eens 
18.000 tegen 2030. “Onze economie 
groeit razendsnel”, zegt schepen van eco-
nomie Sofie Bracke. “Kijk maar eens naar 
Eiland Zwijnaarde. Daar schieten de tech-
nologiebedrijven als paddenstoelen uit de 
grond. Op dit moment werken er een klei-
ne 700 mensen, in 2029 zullen dat er al 
4400 zijn. Dat is gigantisch.” 
Niet alleen de Gentenaar profiteert van 
die groei, de Gentse economie voorziet 

op de politie kunnen rekenen en vertrouwen, 
opdat ze zich veilig voelen in onze stad.”
Vervolgens moest gekeken worden naar de 
invulling van de vacatures: “Net als bij ande-
re politiezones verliep het rekruteringsproces 
moeizaam vanwege de arbeidsmarkt en het 
door de federale overheid bepaalde verou-
derde rekruteringssysteem. Als stad hebben 
we daarom aangedrongen bij de hogere 
overheid om het systeem te veranderen. Van-
af 2022 werd het systeem hervormd, waar-
door we als stad meer mogelijkheden kre-
gen. Op lokaal niveau hebben we ook zelf 
grote rekruteringscampagnes gevoerd. We 
zien dan ook dat onze rekruteringsrondes on-
dertussen bijzonder succesvol zijn geweest en 
dat we de kaders kunnen invullen zoals ge-
pland. Vergeleken met andere politiezones 
blijkt uit het aantal sollicitaties en ingevulde 
vacatures dat onze politiezone enorm popu-
lair is” zegt burgemeester Mathias De Clercq.
“En daar stopt het niet, want als we kijken 
naar de verwachte instroom en uitstroom 
voor dit jaar komen er nog eens 17 me-
dewerkers bij in het korps. Dit betekent 
dat we dit jaar een piekbezetting zullen 
bereiken van ongeveer 1165 operatio-
nele politiemensen. Hiermee hebben we 
onze doelstelling ruimschoots behaald”, 
aldus burgemeester Mathias De Clercq. 

“GENTENAARS MOETEN 
OP DE POLITIE 
KUNNEN REKENEN EN 
VERTROUWEN”
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jobs voor héél de regio. Vorig jaar wa-
ren er per 100 Gentenaars maar liefst 
122 arbeidsplaatsen, dat ligt ver boven 
het Vlaamse gemiddelde van 74 arbeids-
plaatsen en boven bijvoorbeeld Antwer-
pen met 90 arbeidsplaatsen. “Die jobratio 
bewijst dat onze bedrijven van levens-
belang zijn”, zegt schepen Sofie Bracke. 
“Gent is dankzij hen dé regionale jobmo-
tor en ze brengen ook veel buitenlands ka-
pitaal naar onze stad. Alleen al in 2023 
ging dat over 260 miljoen euro, 60 procent 
van het totale bedrag dat in heel Vlaan-
deren werd geïnvesteerd.” 
Toch blijft het succes van onze bedrijven 
voor veel Gentenaars een ver-van-mijn-
bed-show. Wat mensen wél opmerken als 
ze naar de stad komen: leegstaande han-
delspanden. “Die zorgen voor een trooste-
loze blik in de winkelstraten”, zegt schepen 
Sofie Bracke. “Daarom hebben we de voor-
bije jaren fors ingezet op kernversterking. 
Met succes, want het aantal leegstaande 
handelspanden in Gent is sterk gedaald.” 
In 2023 daalde de leegstand in Gent tot 
7,7%. Enkele percentages ter vergelijking: 
in Antwerpen staat 11,8% van de handel-
spanden leeg, over heel Vlaanderen is dat 
gemiddeld 9,6%.  Schepen Sofie Bracke: 
“Van alle centrumsteden is Gent de beste 
leerling van de klas, we doen zelfs beter 
dan Brugge, dat jarenlang koploper was. 
Ondanks de opkomst van e-commerce duikt 
de leegstand in Gent onder het niveau van 
2015, dat is toch echt opmerkelijk.” 

“DE GENTSE ECONOMIE 
VOORZIET JOBS IN HÉÉL 
DE REGIO”
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CINEMA REX OPENT 
EINDELIJK NOG EENS DE 
DEUREN
SCHEPEN SAMI SOUGUIR

spelen, soms ook van de eerder pikan-
te soort”, zegt schepen Sami Souguir.
Ergens rond de eeuwwisseling werd er 
een casino in het pand gebouwd. “Dat 
casino staat echt pal in het midden in de 
cinemazaal. Dat lijkt ingrijpend maar ei-
genlijk valt het nogal mee. Om dat ca-
sino te realiseren werden enkele balken 
aan de muren gehangen. Maar echt veel 
schade werd er gelukkig niet aange-
bracht. De originele muren zitten achter 
valse wanden” legt schepen Sami Sou-
guir uit. In juni werd die hele construc-
tie afgebroken en afgevoerd. Om die 
werken te laten starten werd ook een 
deel van de inboedel verwijderd die de 
vorige eigenaar er had achtergelaten. 
Tegen 2027 kan Cinema Rex gerenoveerd 
zijn. “Het is de bedoeling om er een plek 
van te maken waar film centraal staat. Er 
ligt nog veel werk op de plank. Maar eerst 
is er dus de tijdelijke expo. De bedoeling 
is dat de Gentenaars een aantal week-
ends gratis het pand kunnen bezoeken. 
De expo zelf zal gaan over film in Gent. 
We zijn een echte filmstad en met Cine-
ma Rex erbij kunnen we die traditie enkel 
versterken”, aldus schepen Sami Souguir.

De iconische Cinema Rex aan station 
Gent-Sint-Pieters krijgt eind deze zomer 
een tijdelijke expo. “Ik merk dat veel 
Gentenaars echt benieuwd zijn naar 
dat gebouw. Dankzij de expo kunnen 
we het pand nog even tonen voor de 
échte werken beginnen”, zegt Sami 
Souguir, voorzitter van sogent.

Stadsontwikkelingsbedrijf sogent kreeg 
de kans om de oude cinema te kopen. 
Het pand dateert van 1933 en is van de 
hand van de bekende Gentse architect 
Geo Henderick. De Rex had destijds de 
naam de mooiste cinema van de stad 
te zijn. “Helaas blijft er daar vandaag 
nog maar weinig van over. Het origi-
nele decor uit de jaren 30 verdween 
al meer dan 60 jaar geleden. Maar in 
de zaal bleef men wel tot in 1982 films 

“MET CINEMA REX
KUNNEN WE ONZE
TRADITIE ALS
FILMSTAD ENKEL 
VERSTERKEN”



8

Het aantal straatnamen dat naar vrou-
wen is vernoemd, is op 10 jaar tijd 
verdubbeld van 88 naar 173, meldt 
burgemeester Mathias De Clercq. Frac-
tievoorzitster Stephanie D’Hose maakt 
hier al heel lang een strijdpunt van in 

de Gentse gemeenteraad: “De inhaalbe-
weging voor vrouwenstraatnamen in ons 
Gents straatbeeld is van cruciaal belang. 
Het gaat niet alleen om het bevorderen 
van gendergelijkheid en inclusiviteit, 
maar ook om het rechtzetten van histori-
sche onrechtvaardigheden. Vrouwen zijn 
immers te lang ondervertegenwoordigd 
geweest in onze openbare erkenningen, 
het is hoog tijd om deze historische fout 
recht te zetten.”

Fractievoorzitster Stephanie D’Hose on-
derstreept haar visie: “Door straten te 
vernoemen naar invloedrijke vrouwen uit 
het verleden, herstellen we het evenwicht 
en erkennen we de waardevolle bijdragen 
die zij hebben geleverd aan onze samenle-
ving. Deze historische correcties zijn nodig, 
omdat vrouwen onterecht in de schaduw 
van de geschiedenis hebben gestaan.” “Ik 
ben het daar volmondig mee eens, daarom 
maken we deze inhalingbeweging”, zegt 
burgemeester Mathias De Clercq.
In Gent zijn deze legislatuur 47 nieuwe 
straten goedgekeurd die een vrouwen-
naam dragen, tegenover 7 nieuwe stra-
ten vernoemd naar mannen. Burgemeester 
Mathias De Clercq: “In Gent voeren we al 

STEEDS MEER STRAAT-
NAMEN WORDEN IN 
GENT VERNOEMD
NAAR BELANGRIJKE 
VROUWEN IN ONZE
GESCHIEDENIS
FRACTIEVOORZITSTER STEPHANIE D’HOSE

NIEUWS UIT
DE FRACTIE
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jaren een inhaalbeweging uit, om het over-
wicht van straten vernoemd naar mannen in 
evenwicht te brengen. Dat kan gaan over 
personen die historisch, wetenschappelijk 
of algemeen maatschappelijk belangrijke 
zaken hebben verwezenlijkt. Nu zijn drie 
paden in een nieuwe verkaveling aan de 
beurt, gelegen aan de Vrouwenstraat. Ge-
zien de nabijheid van eerder vernoemde 
straten naar vrouwelijke Nobelprijswin-
naars, hebben we besloten om in hetzelfde 
thema te blijven. Daarom zijn de namen 
Gertrude Elionpad, Rosalyn Yalowpad en 
Maria Mayerpad voorgesteld. Het Maria 
Mayerpad is definitief, voor het Gertrude 
Elionpad en het Rosalyn Yalowpad wordt 
nog advies ingewonnen.” Fractievoorzit-
ster Stephanie D’Hose reageert tevreden: 
“Laten we niet vergeten dat het verleden 
ons heden vormt, en door vrouwen de er-
kenning te geven die ze verdienen in onze 
straatnamen, bouwen we aan een recht-
vaardigere en inclusievere samenleving 
voor de toekomst.”

Gents gemeenteraadslid Carl De Dec-
ker trekt op 13 oktober de provincie-
raadslijst voor Open Vld in de regio 
Gent-Eeklo. De Decker is bezig aan 
zijn derde legislatuur voor de partij 
in de Gentse gemeenteraad en is er 
sinds 2019 adjunct-fractieleider. Met 
Carl De Decker kiest de partij voor een 
nieuw gezicht in de provincieraad.

“Ik heb me de afgelopen jaren met 
hart en ziel ingezet voor de Gente-
naars en wanneer de kiezer dat toe-
laat, wil ik dat vanaf volgend jaar 
voor alle Oost-Vlamingen doen. Als 
kopman zal ik een sterk team samen-
stellen met liberalen die net als ik stre-
ven naar een maatschappij waar vrij-
heid, ondernemingszin en creativiteit 

“DOOR VROUWEN DE 
ERKENNING TE GEVEN 
DIE ZE VERDIENEN, 
BOUWEN WE AAN EEN 
RECHTVAARDIGERE 
EN INCLUSIEVERE 
SAMENLEVING”

CARL DE DECKER 
TREKT PROVINCIE-
RAADSLIJST OPEN VLD
ADJUNCT-FRACTIEVOORZITTER
CARL DE DECKER



centraal staan”, zegt Carl De Decker.
Over een mogelijke afschaffing van 
het provinciale bestuursniveau is hij 
duidelijk: “Mijn partij staat voor een 
efficiënte overheid, dicht bij de bur-
ger. En dus moeten we kritisch dur-
ven kijken naar alle overheden in ons 
land. Maar zolang de provincie als 
beleidsorgaan bestaat, zullen wij 
gaan voor een performant en slag-
krachtig provinciebestuur dat een 
verschil maakt voor de Oost-Vlaam-
se burgers en ondernemers.” 
Carl De Decker heeft een visie en 
ziet veel uitdagingen die aangepakt 
moeten worden: “We moeten onze 
economie en werkgelegenheid beter 
coördineren en meer gebiedsgerichte 
samenwerking tussen de besturen tot 
stand brengen om zo bijvoorbeeld de 
verkeersveiligheid te verhogen. Onze 
provincie huisvest bijzonder belang-
rijke economische spelers. We hebben 
niet alleen North Sea Port dat zich 
uitstrekt tot voorbij de Nederlandse 
grens, er is ook het Technologiepark 
in Zwijnaarde, Arcelor Mittal of  Volvo 
Cars. Oost-Vlaanderen heeft ook gro-
te troeven op vlak van ontspanningcul-
tuur, recreatie en toerisme. We moe-
ten daar meer mee durven uitpakken.” 
Ook het provinciaal onderwijs ligt 
hem nauw aan het hart: “Door mijn 
jarenlange ervaring in dienst van 
de UGent weet ik hoe belang-
rijk goed onderwijs is voor de toe-
komstkansen van elke jongere”, stelt 
Carl De Decker. “Kortom, ik kijk 
er enorm naar uit en ga de komen-
de maanden nog meer dan vroeger 
de boer op in heel de provincie.”

10

“ONZE PROVINCIE 
HUISVEST ENKELE 
BELANGRIJKE 
ECONOMISCHE SPELERS, 
WE MOETEN DAAR 
MEER MEE DURVEN 
UITPAKKEN”
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Het opvangen van regenwater is 
voor een stad als Gent van cruciaal 
belang om wateroverlast en over-
stromingen te voorkomen, maar ook 
om bestand te zijn tegen droogte bij 
extreme weersomstandigheden of 
droge zomers. Daarom pleit gemeen-
teraadsvoorzitter Christophe Peeters 
voor een globale visie rond regen-
wateropvangsystemen in onze stad: 
“Slimme systemen voor het opvan-
gen van regenwater verbeteren hoe 

we regenwater op openbare plekken 
verzamelen, zodat we het beter kun-
nen hergebruiken. Waar regenwater-
putten en groendaken op privaat do-
mein niet mogelijk zijn, moeten we 
alternatieven in de ondergrond van 
straten en pleinen onderzoeken. Deze 
milieuvriendelijke aanpak bespaart 
niet alleen kosten, maar zorgt er ook 
voor dat we minder afhankelijk zijn 
van traditionele watervoorzieningen.”

Regenwateropvangsystemen bewijzen 
hun nut in steden. Christophe Peeters: 
“De Gentenaars kunnen regenwater pri-
vé gebruiken, bijvoorbeeld voor taken 
in de tuin, maar ook bedrijven kunnen 
het gebruiken voor hun bouwwerven en 
zelfs de openbare diensten kunnen het 
regenwater benutten voor zaken als het 
sproeien van openbare groenvoorzie-
ningen en reservebluswater.”
Een globale visie over regenwater-
opvangsystemen is de toekomst vol-
gens Christophe Peeters: “Door meer 
en slimme watervoorzieningen in onze 
stadsplanning op te nemen, kunnen we 
niet alleen overstromingen verminde-
ren, maar ook zuiniger omgaan met 
(drink)water, het is milieuvriendelijk 
én kostenbesparend voor alle Gente-
naars. Kortom, het is een creatieve en 
duurzame aanpak waarbij we regen-
water niet als afval beschouwen, maar 
als een waardevolle bron die we kun-
nen delen en hergebruiken.” 
Christophe Peeters werpt een blik op 
de bestaande initiatieven in de stad 
Gent en benadrukt dat er een visie en 
een concreet plan uitgetekend moet 
worden om meer regenwatersystemen 

CHRISTOPHE PEETERS 
PLEIT VOOR NIEUWE 
SYSTEMEN OM REGEN-
WATER BETER OP
TE VANGEN OP HET 
OPENBAAR DOMEIN
VOORZITTER VAN DE GEMEENTERAAD
CHRISTOPHE PEETERS
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te integreren op het Gents grondge-
bied: “Bij de heraanleg van Oostak-
kerdorp is een regenwaterput ge-
plaatst. Het water wordt onder meer 
gebruikt door de Groendienst. Maar 
ook aan de Dendermondsesteenweg 
in Sint-Amandsberg worden deze sys-
temen gebruikt om de nieuwe cohou-
singsprojecten van water te voorzien. 
Nog enkele bekende voorbeelden zijn 
de pompen aan Sint-Lievenspoort-
straat-Brusselsepoortstraat en de 
Zandberg. Die worden gevoed met 
regenwater van de voorgevels dat 
naar een regenwaterput stroomt. In 
een beluikje aan de Bevrijdingslaan 
zit eveneens een kleine put onder het 
openbaar domein. Het zijn vaak be-
scheiden putten van 5000 liter waar 
bewoners met een handpomp water 
kunnen aftappen. We moeten de ko-
mende legislatuur de handen in elkaar 
slaan om een gedragen plan met meer 
dergelijke initiatieven te realiseren.”

Eind maart werd op verschillen-
de plaatsen in de wereld het Koer-
disch nieuwjaarsfeest gevierd. In 
Gent ontstonden aan Dok Noord 
rellen tussen feestvierders en Turk-
se Gentenaars. Gemeenteraadslid 
Mehmet Sadik Karanfil kaartte de 
spanningen aan in de gemeenteraad.

De viering van het Koerdisch nieuw-
jaarsfeest zorgde voor rumoer in onze 
stad. Aan Dok Noord vond die bewuste 
avond een bijeenkomst plaats, waarbij 
een groep mensen feestvierde en daar-
bij luide muziek speelde. Het bleek om 
een niet aangevraagd en bijgevolg niet 

BURGEMEESTER 
BRENGT RUST NA 
KOERDISCH NIEUW-
JAARSFEEST
GEMEENTERAADSLID
MEHMET SADIK KARANFIL

“HET IS EEN CREATIEVE 
EN DUURZAME AANPAK
WAARBIJ WE REGEN-
WATER ALS EEN 
WAARDEVOLLE BRON 
GAAN BESCHOUWEN”
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om de kalmte te bewaren, vonden enkele 
individuen het nodig om incidenten te ver-
oorzaken waarbij vernielingen werden 
aangericht aan handelszaken,” zegt bur-
gemeester Mathias De Clercq. Als reactie 
hierop besloot hij een samenscholingsver-
bod in te stellen, voerde de politie ge-
richte identiteitscontroles uit en werd het 
toezicht op het terrein verhoogd. Tot slot 
werd er ook een doelgerichte gerech-
telijke opvolging ingesteld voor de lei-
dende figuren die onrust veroorzaakten.
Na enkele dagen keerde rust terug. 
“We willen graag benadrukken dat 
uit de diverse overlegmomenten is ge-
bleken dat de overgrote meerderheid 
van de Gentse inwoners met Turkse of 
Koerdische roots vreedzaam samenle-
ven en afstand nemen van het gebruik 
van geweld of het toebrengen van scha-
de. Het is belangrijk dat onze goede 
Gentse manier van samenleven in al 
onze verscheidenheid behouden blijft. 
Tot slot willen we iedereen bedanken 
die heeft meegewerkt om de rust in de 
stad te laten terugkeren”, zeggen bur-
gemeester Mathias De Clercq en ge-
meenteraadslid Mehmet Sadik Karanfil.

vergund samenzijn te gaan. Gemeen-
teraadslid Mehmet Sadik Karanfil ging 
verhaal halen bij burgemeester Mathi-
as De Clercq, bevoegd voor veiligheid. 
Burgemeester Mathias De Clercq: “De 
politie heeft het feest stilgelegd. In de 
nasleep hiervan bleef de politie actief 
op het terrein en heeft zij tot tweemaal 
toe een buffer moeten vormen tussen 
beide groepen. Grote incidenten bleven 
toen uit, maar de sfeer was gespannen.”
Naar aanleiding van het incident riep 
gemeenteraadslid Mehmet Sadik Ka-
ranfil het stadsbestuur op actief te be-
middelen om de rust te laten weerke-
ren. Burgemeester Mathias De Clercq 
nam zijn rol op om de gemoederen te 
bedaren: “Als stadsbestuur zijn we de 
dagen nadien blijven inzetten op com-
municatie tussen de Turkse en Koerdi-
sche gemeenschappen, in samenwerking 
met Dienst Preventie voor Veiligheid, 
Team Samenleven en Veiligheid, Politie, 
Bureau Integratiezorg, jeugdorgani-
saties, moskeeën en het Koerdisch Cul-
tureel Instituut. Zelf heb ik zowel met 
vertegenwoordigers van de Turkse als 
de Koerdische gemeenschap samenge-
zeten en een 300-tal jongeren toege-
sproken. Daarbij maakte ik duidelijk dat 
geweld niet wordt getolereerd en heb 
ik opgeroepen om rustig te blijven en 
elkaar niet te provoceren. Ik heb ver-
volgens ook de Lokale Veiligheidscel 
Radicalisering samengeroepen. We zijn, 
door het maken van goede afspraken 
en dialoog, tot een gemeenschappe-
lijke boodschap gekomen waarbij we 
hebben opgeroepen tot kalmte en rust.”
“Ondanks de sterke aanwezigheid van 
de politie op het terrein en de oproep 

“HET IS BELANGRIJK 
DAT ONZE GOEDE 
GENTSE MANIER 
VAN SAMENLEVEN 
BEHOUDEN BLIJFT” 
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Uit het jaarverslag van de Ombudsvrouw 
blijkt dat er slechts 11 klachten zijn in-
gediend over de politie, waarvan 3 ge-
grond, 1 deels gegrond en 7 ongegrond. 
Gemeenteraadslid Manuel Mugica Gon-
zalez: “Dat valt zeer goed mee, zeker als 
je weet dat de politie in 2023 niet minder 
dan 58.580 unieke interventies deed en er 
naar schatting minstens 10.000 personen 
gecontroleerd werden tijdens gerechtelij-
ke en verkeersgerelateerde acties.”

Daarnaast werden er ook 27.797 afspraken 
vastgelegd en behandeld via het ‘onthaal op 
afspraak’-systeem, en voerden wijkmede-
werkers in totaal 42.740 woonstvaststellin-

gen uit. Bovendien waren zij verantwoorde-
lijk voor de behandeling en begeleiding van 
2.650 evenementen en ordediensten (zoals 
manifestaties, betogingen, voetbalwedstrij-
den, protocollaire opdrachten,…) op Gents 
grondgebied.
Gemeenteraadslid Manuel Mugica Gonza-
lez: “Dit bewijst dat het meldpunt, de klach-
tencoördinator van de Gentse Politie, evenals 
de dienst Intern Toezicht en andere toezicht-
houdende diensten hun werk zeer gedegen 
doen. Burgers kunnen terecht bij deze dien-
sten voor de behandeling van hun vragen en 
klachten en de cijfers bewijzen dat ze tevre-
den zijn over de opvolging ervan.”
Manuel voegt er nog aan toe: “Deze cijfers 
tonen aan dat de Gentse Politie erin slaagt 
een hoge mate van professionaliteit en inte-
griteit te verzekeren in haar dienstverlening. 
De lage klachtenratio ten opzichte van het 
enorme aantal interventies en gecontroleer-
de personen is een duidelijk signaal dat de 
politie efficiënt en rechtvaardig opereert. 
Dit versterkt het vertrouwen van de burger 
in de handhavingsdiensten en benadrukt het 
belang van transparantie en verantwoorde-
lijkheid in de uitvoering van hun taken. Het is 
een bewijs van de toewijding en inzet van al 
onze politiemedewerkers.”

“DIT IS EEN BEWIJS 
VAN DE TOEWIJDING 
EN INZET VAN AL ONZE 
POLITIEMEDEWERKERS”

IN 2023 WAREN ER 
AMPER KLACHTEN 
OVER DE GENTSE
FLIKKEN
GEMEENTERAADSLID MANUEL
MUGICA GONZALEZ
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Gemeenteraadslid Mieke Bouve 
vraagt om schoolterreinen en -ge-
bouwen na de schooluren en tijdens 
de zomervakantie maximaal te laten 
gebruiken door verenigingen. Daar-
bij wil ze alle initiatieven en no-
den in kaart laten brengen, conform 
het nieuwe Vlaamse Decreet ‘Open 
Scholen’: “In Vlaanderen beslaan de 
schoolgebouwen bijna 4.000 voet-
balvelden aan ruimte. Spor tclubs of 
buurtbewoners zijn vaak op zoek 
naar geschikte ruimtes om hun activi-
teiten te organiseren. Daarom moeten 
we nog meer inzetten op het delen 
van schoolfaciliteitenschoolinfra-
structuur.”

SCHOOLINFRASTRUC-
TUUR MOET OOK IN
DE ZOMERVAKANTIE
EN NA DE SCHOOL-
TIJDEN GEBRUIKT
KUNNEN WORDEN     
GEMEENTERAADSLID MIEKE BOUVE

Uit het antwoord van de bevoegde sche-
pen over de huidige situatie, blijkt dat 
onze schoolgebouwen enorm populair zijn 
bij verenigingen en ook vandaag al mul-
tifunctioneel ingezet worden voor externe 
partijen en stadsdiensten. Met meer dan 
32.000 uren gebruik per jaar, vooral voor 
sportzalen, worden deze gebouwen inten-
sief benut door sportclubs die elders geen 
ruimte vinden. Het retributiereglement 
biedt gunstige tarieven en vrijstellingen 
voor erkende verenigingen, socio-culturele 
activiteiten en specifieke situaties, waar-
door het bestuur tegemoetkomt aan de be-
hoefte aan betaalbare ruimte in de stad. 
Vele Gentse scholen, inclusief klasloka-
len, zijn elke avond van de werkweek 
in gebruik vanaf 18 uur en ook in het 
weekend. Stedelijke diensten, zoals kin-
deropvang, maken veelvuldig gebruik 
van de schoolgebouwen, goed voor 
326.000 uren, evenals de organisatie 
van deeltijds kunstonderwijs en volwas-
senenonderwijs, goed voor 48.000 uren. 
Daarnaast worden de schoolgebouwen 
ingezet voor Brede School-werking in 
samenwerking met buurtorganisaties, 
socio-culturele actoren, jeugd- en wel-
zijnswerk, en zelfs tijdens vakanties met 
een bezetting van ongeveer 247.000 
uren per jaar voor vakantiewerkingen en 
extern gebruik door de stedelijke jeugd-
dienst en andere aanbieders. 
Gemeenteraadslid Mieke Bouve bena-
drukt dat ze tevreden is dat de schoolge-
bouwen vandaag al intensief benut wor-
den, maar dat alle mogelijkheden moeten 
bekeken worden: “Het is essentieel dat 
we volgens het nieuwe Vlaamse Decreet 
‘Open Scholen’ alle initiatieven en no-
den in kaart brengen. De oefening moet 
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grondig gebeuren om optimaal gebruik te 
maken van de beschikbare ruimtes en te-
gemoet te komen aan de behoeften van 
onze verenigingen en buurtbewoners.” De 
bevoegde schepen beloofde er werk van 
te maken en alle nieuwe mogelijkheden te 
bekijken.
Diverse Gentse vzw’s - zoals Roeland en 
Freetime - en hoger onderwijsinstellingen 
droegen actief bij aan het educatieve pro-
gramma van de Zomeracademie. “Deelne-
mers kregen de gelegenheid om bijvoor-
beeld Nederlands te oefenen door het 
creëren van een toneelstuk of het schrijven 
van liedjes. Daarnaast maakten ze kennis 
met STEM (Science, Technology, Enginee-
ring & Mathematics) door proefjes in een 
laboratorium uit te voeren of insecten te 
bestuderen onder een microscoop. Ook het 
herhalen van de tafels van vermenigvuldi-
ging kwam aan bod tijdens een kookwork-
shop. Het aanbod is pedagogisch verant-
woord en sluit aan bij het leerproces van 
de leerlingen”, zegt Mieke.

In 2021 werd besloten om van de volle-
dige dorpskern van Sint-Kruis-Winkel zone 
30 te maken. Echter, na de implementatie 
in de zomer van 2022 werd het voor de 
bewoners duidelijk dat enkele bijsturin-
gen noodzakelijk waren. Na herhaaldelijk 
aandringen van gemeenteraadslid Patricia 
De Beule tijdens verschillende gemeente-
raadszittingen, is de schepen van mobi-
liteit eindelijk ingegaan op haar verzoek. 
Gemeenteraadslid Patricia De Beule: “Ik 
ben enorm tevreden dat de nodige bijstu-
ringen zullen worden uitgevoerd. In een 
deel van Sint-Kruis-Winkel zal de maxi-
mumsnelheid opnieuw 50 km/u worden, 
specifiek op locaties met een afgezonderd 
fietspad en buiten de bebouwde kom.”

SINT-KRUIS-WINKEL 
WORDT GEDEELTELIJK 
TERUG ZONE 50    
GEMEENTERAADSLID PATRICIA DE BEULE

“HET IS ESSENTIEEL DAT 
WE ALLE INITIATIEVEN 
EN NODEN IN KAART 
BRENGEN”



17

“DE AANPASSING 
MOET ZORGEN 
VOOR EEN BETER 
EVENWICHT TUSSEN 
VERKEERSVEILIGHEID
EN VLOT VERKEER”

Gemeenteraadslid Patricia De Beule rea-
geert tevreden: “Een snelheidsbeperking 
van 30 km per uur is van cruciaal belang in 
dorpskernen, vooral daar waar er scholen 
zijn, of op smalle rijwegen met fietssugges-
tiestroken. Maar een groot gedeelte van 
Winkelwarande, de belangrijke verbindings-
weg tussen Sint-Kruis-Winkel en Wachtebe-
ke, heeft een volledig ander karakter. De 
bebouwing is er minder dicht, de rijweg is 
breder en er is bovendien een apart ver-
hoogd en breed tweerichtingsfietspad. De 
inwoners beoordelen de snelheidsbeperking 
van 30 km/u hier als minder zinvol. Daar-
om ben ik enorm tevreden dat de schepen 
op mijn verzoek ingaat. De aanpassingen 
moeten zorgen voor een beter evenwicht 
tussen verkeersveiligheid en vlot verkeer.”
Patricia De Beule voegt daaraan nog toe: 
“Het is belangrijk dat we luisteren naar de 
bezorgdheden van onze inwoners en dat we 
onze verkeersplannen daarop aanpassen. 
Door flexibel te zijn en maatwerk te leveren, 
zorgen we voor een leefbare én veilige omge-
ving.” De bevoegde schepen liet weten dat de 
implementatie na de zomer zal plaatsvinden.

HANDELAARS WORDEN 
GESTEUND TIJDENS
DE WERKEN IN DE
WINKELSTRATEN     
GEMEENTERAADSLID
CHRISTIAAN VAN BIGNOOT

De komende jaren slaan Stad Gent, 
Farys en De Lijn de handen in elkaar 
voor de integrale vernieuwing van de 
Petercelle-as, de winkel- en wande-
las van de stadsring (R40) tot aan de 
Korenmarkt. “We moeten alles in het 
werk stellen om de handelaars te on-
dersteunen die door de werken nadeel 
kunnen ondervinden”, zegt gemeente-
raadslid Christiaan Van Bignoot. 

Naast het vervangen van tramsporen, 
rijweg en voetpaden zullen ook de on-
derliggende riolering en nutsleidingen 
worden vernieuwd. Gemeenteraadslid 
Christiaan Van Bignoot benadrukt het 
belang van de vernieuwing van de Pe-
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op Google Maps te laten aanpassen.
Ook op verzoek van gemeenteraadslid 
Christiaan Van Bignoot is het Gentse 
stadsbestuur ingegaan om de Veld-
straat om te vormen tot een voetgan-
gersstraat tussen 11 en 18 uur. “Fiet-
sers en taxi’s mogen tussen die uren 
niet door de straat rijden. De Veld-
straat heeft bovendien geen kasseien 
en tramsporen meer en er werd tijdelijk 
asfalt gelegd voor de grote bouwwer-
ken met zware machines.”

tercelle-as: “Gent is een toegankelijke 
en voetgangersvriendelijke stad. Het is 
de taak van de overheid om een vlotte 
doorstroming van het openbaar ver-
voer te creëren, met goed uitgebouwde 
en toegankelijke tramhaltes. Er zal vol-
doende ruimte voorzien worden voor 
horeca en handel, met oog voor groen 
en leefbaarheid voor de buurt.”
Christiaan Van Bignoot informeerde bij 
schepen van Economie en Handel Sofie 
Bracke naar de impact van de wegen-
werken op de handelszaken langs de 
Petercelle-as. In haar antwoord be-
nadrukt de schepen dat ze er bij de 
Vlaamse Overheid blijft op aandringen 
om een alternatieve pendelbus te voor-
zien op de route van de drukke tram-
lijn. Ook had ze een constructieve dia-
loog met de lokale handelaars en de 
bewoners van de stationsbuurt. Daarop 
besliste ze om enkele concrete stap-
pen te ondernemen die de impact op 
de lokale handel zoveel mogelijk moe-
ten beperken. Zo lanceerde ze samen 
met PUUR GENT de nieuwe campagne 
‘Walk The Line’. Schepen Sofie Bracke: 
“Een opvallende stippellijn gidst pas-
santen van Gent-Sint-Pieters tot aan 
het centrum langs de meer dan 200 
handelszaken. Wie iets koopt of eet, 
krijgt een kraslotje en maakt kans op 
een prijs. Met deze campagne willen 
we de handelaars een hart onder de 
riem steken nu de werken volop aan 
de gang zijn. Affiches, folders, stickers 
en uithangbordjes zorgen ervoor dat 
niemand de actie kan missen.” Daar-
naast vroeg schepen Bracke ook aan 
het Mobiliteitsbedrijf om de wandel-
route van het station naar het centrum 

“WE MOETEN ALLES 
IN HET WERK STELLEN 
OM DE HANDELAARS 
TE ONDERSTEUNEN DIE 
DOOR DEZE WERKEN 
NADEEL ONDERVINDEN”
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Eind maart werd het wijkmobiliteitsplan in 
Zwijnaarde geïntroduceerd, met als doel 
de deelgemeente verkeersveiliger en meer 
leefbaar te maken en het sluipverkeer te 
verminderen. Ook in Gentbrugge kwam 
een wijkmobiliteitsplan. Gemeenteraads-
lid Nicolas Vanden Eynden merkt op: “De 
overgang naar een aangepaste verkeers-
circulatie vergt tijd en gewenning door 
weggebruikers. We zien na de implemen-
tatie dat beide plannen bijsturingen nodig 
hebben en namens de Open Vld fractie 
kaartte ik dit aan bij de bevoegde schepen 
in de commissie mobiliteit.” Er werd beslist 
dat de zogenaamde knip in de Joachim 
Schayckstraat in Zwijnaarde tijdelijk wordt 
opgeheven van 1 november tot februari 
2025. Aan Gentbruggebrug komen er zelfs 
meer ingrijpende aanpassingen omdat de 

huidige situatie in de praktijk tot onveilige 
situaties leidt: de zogenaamde krul onder 
de brug verdwijnt zodat verkeer komende 
van de Gentbruggestraat weer gewoon 
rechtdoor de brug over kan. Ook de rechts-
afbeweging voor verkeer uit de andere 
richting verdwijnt..”

Voorafgaand aan de invoering van de 
wijkmobiliteitsplannen heeft de Stad Gent 
uitgebreide informatie verzameld via ver-
schillende participatiemomenten en werd in 
dialoog gegaan met buurtcomités. In Zwijn-
aarde kwam er zo de invoering van een 
zone 30, éénrichtingsverkeer in verschillende 
straten en maatregelen om het doorgaand 
sluipverkeer van grote invalswegen zoals de 
N60 te weren. “Daarnaast is er meer ruim-
te gecreëerd voor fietsers en voetgangers, 
zijn verschillende straten autoluw gewor-
den en zorgt de nieuwe opstelling ervoor 
dat auto’s nu minder vaak de fietssnelweg 
kruisen. Binnen enkele jaren komt er ook 
een rechtstreekse verbinding tussen de R4 
en de bedrijventerreinen”, zegt gemeente-
raadslid Nicolas Vanden Eynden die samen 
met Christophe Peeters dit dossier opvolgt. 
Sinds het wijkmobiliteitsplan eind maart 
werd geïmplementeerd, is er een verkeers-
filter in de Joachim Schayckstraat, wat ver-
deelde reacties heeft opgeroepen onder 
buurtbewoners. In reactie hierop werd er 
een alternatief voorstel ingediend door de 
meerderheidspartijen in de gemeenteraad. 
Gemeenteraadslid Nicolas Vanden Eynden 
legt uit: “We moeten bijsturen indien nodig. 
De bevoegde schepen moet dat inzien. Met 
dit voorstel willen we een uitgebreide studie 
om de optimale oplossing te bepalen. De 
huidige knip in de Schayckstraat blijft hier-
bij gehandhaafd tot eind oktober 2024. 

BIJSTURINGEN IN 
WIJKMOBILITEITSPLAN 
ZWIJNAARDE EN
GENTBRUGGE  
GEMEENTERAADSLID
NICOLAS VANDEN EYNDEN
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PROVINCIE 
OOST-VLAANDEREN 
ZORGT VOOR ONT-
SPANNING    
GEMEENTERAADSLID EN
PROVINCIERAADSLID MARTINE VERHOEVE

Provincie Oost-Vlaanderen zorgt ie-
dere zomer in de recreatiedomeinen 
voor een rijk en gevarieerd aanbod 
aan activiteiten en uitstappen voor 
de hele familie. “Ik zet graag één 
van de nieuwe activiteiten in de 
kijker, namelijk de pop-upbar ‘Bar 
Panorama’ in het provinciaal domein 
Puyenbroeck in Wachtebeke. Bezoe-
kers van het domein kunnen van 19 
juni tot en met 15 september ook in 
het landschapspark genieten van 
een heerlijk hapje en drankje”, zegt 
provincieraadslid Mar tine Verhoeve. 

Van 1 november 2024 tot februari 2025 zal 
de knip verdwijnen. Tijdens beide periodes 
wordt uitgebreid gemeten wat de impact is 
qua verkeersveiligheid en vlotte circulatie. 
Er wordt minstens voorlopig nog geen trac-
torsluis geïnstalleerd.” Gezien het tijdspad 
zal het aan het volgende stadsbestuur zijn 
om definitief te beslissen over deze kwestie.
“Uit de tussentijdse evaluaties is gebleken 
dat de situatie bij de Gentbruggebrug mo-
menteel onveilig is.” zegt gemeenteraadslid 
Nicolas Vanden Eynden. “Daarom hebben 
we onder meer beslist dat het gemotoriseer-
de verkeer komende van Gentbrugge, eens 
over de brug, alleen nog linksaf zal kunnen 
afslaan richting Waterkluiskaai – Jan Del-
vinlaan. Rechts af slaan richting de Nijver-
heidskaai zal niet langer mogelijk zijn. Maar 
belangrijker nog is dat de krul onder brug 
voor verkeer dat van de Gentbruggestraat 
de brug over wil, verdwijnt. Het autover-
keer zal in die richting dus opnieuw gewoon 
rechtdoor de brug over kunnen zonder on-
nodig kruisen van het fietsverkeer. Deze 
bijsturing moet ervoor zorgen dat de situa-
tie veiliger wordt voor alle weggebruikers.”

“MET DIT VOORSTEL 
WILLEN WE EEN 
UITGEBREIDE STUDIE 
OM DE OPTIMALE 
OPLOSSING TE 
BEPALEN”



“RECREATIE EN 
DUURZAAMHEID
WORDEN HIER 
MOEITELOOS 
GECOMBINEERD”
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In het avontuur li jke en groene land-
schapspark in domein Puyenbroeck 
gaan beleving en duurzaam be-
heer hand in hand. Voor de keuze 
van de pop-upbar werd dan ook 
gezocht naar een origineel en mi-
lieuvriendelijk concept met weinig 
impact op de natuur li jke omgeving. 
Dat werd gevonden in de vorm van 
een paardentrailer die door uit-
baters Yennick Sonck & Marwan 
Bchari voor deze gelegenheid om-
getoverd werd tot ‘Bar Panorama’.
“Door de keuze van de locatie én 
het milieuvriendelijke concept willen 
ze de bezoekers graag trakteren op 
iets extra ti jdens de zomerperiode. 
De hele bar is opgebouwd uit gere-
cycleerde materialen en de uitbaters 
besteden aandacht aan afvalbeper-
king en waterverbruik. Recreatie en 
duurzaamheid worden hier dus moei-
teloos gecombineerd”, l ic ht provin-
cieraadslid Martine Verhoeve toe. 
Met de locatie in het landschapspark 
biedt Bar Panorama de bezoeker een 
extra rustplek centraal in het domein. 
“Het landschapspark is een prach-
tige, groene omgeving met heuvels, 
waterpartijen, speelweides én een 
hoge speel- en uitkijkheuvel met 
hangbrug. Je vindt er ook een blo-
tevoetenpad, het levend erfgoed-
park en een hondenlosloopzone met 
hondenzwemvijver. Er is voor elk wat 
wils”, aldus Martine.
Bar Panorama is gemakkelijk toegan-
keli jk voor wandelaars en fietsers. 
Minder mobiele bezoekers bereiken 
de zomerbar via het treintje dat in 
de zomermaanden dagelijks ri jdt. “Ik 

heb het alvast even uitgetest en het is 
meer dan een bezoek waard. Ik wens 
iedereen een heel fi jne zomer!”, be-
sluit provincieraadslid Martine Ver-
hoeve.

Bar Panorama is dagelijks open in juli en 
augustus van 14 tot 18 uur, in september 
tijdens de weekends.
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ALANA HERMAN 
IN ‘RAADSLID IN DE KIJKER’ LEREN WE DE 
MENS ACHTER DE POLITICUS WAT BETER 
KENNEN. WE GINGEN OP BEZOEK BIJ ALANA 
HERMAN, HET JONGE, GEDREVEN GEMEEN-
TERAADSLID SINDS 2020.

RAADSLID
IN DE KIJKER

Dag Alana, we kennen jou als een harde 
werker in de gemeenteraad en het Bij-
zonder Comité voor de Sociale Dienst. 
Waar komt jouw engagement in de poli-
tiek vandaan? 

Ik ben opgegroeid met verhalen over 
een bijzondere vrouw, mijn grootmoe-
der, Lucienne Herman-Michielsens. 
Verhalen, want ze is gestorven toen ik 
nog jong was. Toch heeft ze een diepe 
indruk op me achtergelaten. Ze is de 
grondlegger van de abortuswetgeving 
in België. Ze keek namelijk de reali-
teit in de ogen: in die tijd stierven veel 
vrouwen door onveilige abortussen. Of 
je nu voorstander bent of niet, abortus 
zal altijd gebeuren en is iets van alle 
tijden. Je kunt er alleen maar voor zor-
gen dat het in gezonde en veilige om-
standigheden gebeurt. Decennialang 
hebben vrouwen op de barricades ge-
staan om dit mogelijk te maken. Alleen 
door samen te werken met anderen in 
het parlement, kon ze tot oplossingen 
komen. Net zoals zij ben ik idealistisch, 
maar ook realistisch. In de politiek 
moet je immers compromissen sluiten, 
anders gaat er niets vooruit. Rust en 
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kalmte bewaren, dat heb ik geleerd 
door al die jaren achter de schermen 
op politieke kabinetten en tijdens mijn 
eerste legislatuur in de Gentse ge-
meenteraad. 

Wat heb je nog geleerd van haar? 

Dat je, ook als je veel tegenslagen 
hebt, toch moet doorzetten. Op een 
gegeven moment ben ik alleenstaande 
moeder geworden, dat was niet mijn 
keuze en kwam hard aan. Alleen door 
alles op alles te zetten, door elke dag 
te knokken, ben ik erin geslaagd om 
mijn twee jonge kinderen toch alles te 
kunnen bieden wat ze nodig hebben. 
Uit die ervaring heb ik een aantal har-
de lessen geleerd. Veel zaken zouden 
makkelijker moeten zijn. Daar zet ik me 
voor in. Daarbij mogen we best wat 
minder streng zijn voor elkaar. Iets kun-
nen betekenen en dingen beter maken, 
niet alleen voor mensen zoals ik, maar 
voor iedereen, dat is waar het mij om 
gaat en dat is ook wat me drijft in mijn 
politiek engagement.
Veel mensen bekijken de zaken enkel 
vanuit hun eigen standpunt, zonder re-
kening te houden met iemands achter-
grond of emotionele bagage. En dat 
is niet onbelangrijk want het bepaalt 
iemand zijn draagkracht maar het is 
een én-én-verhaal: we moeten kansen 
bieden, maar die moeten ook gegre-
pen worden. Daarom ben ik een gro-
te pleitbezorger van gemeenschaps-
dienst. Wie ziek is, is ziek en moeten 
we helpen, maar wie kan werken en 
niet aan het werk is, moet zijn of haar 
steentje bijdragen. Zo geven we men-

sen de kans om niet buiten de samen-
leving te vallen en vaardigheden te 
ontwikkelen. 

Wat wil je graag realiseren voor Gent?

Steevast: geen lege brooddozen meer. 
Daarom ben ik een grote voorstander 
van gratis, gezonde schoolmaaltij-
den voor alle kinderen. Dat moet en 
zal er komen de volgende legislatuur, 
te beginnen voor alle kleuters. Niet 
elke ouder kan zijn kind een voedza-
me maaltijd bieden, en dat is hartver-
scheurend. Ook hier in Gent zien we te 
veel schrijnende situaties. Als kinderen 
van meet af aan geen gelijke kansen 
krijgen, dan hebben ze al een enorme 
achterstand voor ze goed en wel be-
gonnen zijn. Een kind kan niet leren op 
een lege maag. Elk kind verdient het 
om zorgeloos naar school te gaan, zon-
der zich af te vragen of er eten zal zijn 
tijdens de lunchpauze.

“IETS KUNNEN 
BETEKENEN EN DINGEN 
BETER MAKEN, DAT IS
WAAR HET MIJ
OM GAAT EN WAT
ME DRIJFT IN MIJN 
POLITIEK ENGAGEMENT”
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Dit magazine werd geprint op 100%
gerecycleerd papier, verpakt in
composteerbare folie.

CON TACT

Fractiesecretariaat Gemeenteraad

Onderstraat 22

9000 Gent

+32 (0)9 266 53 47

www.openvldgent.be/gemeenteraad-gent

fractie.openvld@stad.gent

Fractiesecretariaat Provincieraad

+32 (0)476 87 84 17

www.openvldgent.be/provincieraad

sofie.de.wilde@vldfractie-ovl.be



gent.


